

香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] 商標申請 編號 Application No.	[540] 商標 Mark	[511] 類別編號 Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300750546	Disini Dupen 迪斯尼都朋	y 18	24-10-2008	李東嶺 河南省許昌市魏都 區 毓秀路 21 號 15 棟	雅拓國際有限公司 香港 青山公路 屏山段 139 號 1座 30A
301153430	TTK	9	31-10-2008	趙海生 中國 廣東省深圳 市寶安區 寶城前 進一路 265 號 1 棟 19F	袁俊 香港 青衣長宏村 宏意樓 2915 室
301177885	Allue	_3	05-09-2008	HBC Incorporated HBC Corporate Centre 548 Mindanao Avenue cor. Quirino Highway Novaliches Quezon City PHILIPPINES	Deacons 3rd - 7th, 14th & 29th Floors Alexandra House, Central HONG KONG

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

301180089 18, 25 31-10-2008 廣東聖約翰國際貿 沃爾森國際知識產權(香港)有 易有限公司 限公司 Alfieri & St. John 香港 上環德輔道中 288 號 易 廣東省廣州市荔灣 區 人民中路 555 通商業大廈 19層 C室 號 501-507 9, 37, 42 SUNGEN (HK) SUNGEN (HK) LIMITED 301209096 30-04-2009 LIMITED 5/F, D.J. Building, 173 5/F, D.J. Hoi Bun Road, Kwun Tong, Building, 173 Kln, Hong Kong Hoi Bun Road, Kwun Tong, K1n, Hong Kong 廣建國際有限公司 廣建國際有限公司 301285623 14, 18, 24, 08-05-2009 香港 葵涌國瑞路 香港 葵涌國瑞路 116-121 號 116-121 號 城市工 城市工業中心 15C-E 室 業中心 15C-E 室 03-07-2009 LAU KWOK SHUN 301326546 MESSRS. CHAN AND CHENG, UNIT 604, 6TH SOLICITORS